

沙田區議會 Sha Tin District Council
發展及房屋委員會 Development and Housing Committee

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting

日期：二零零八年五月九日(星期五)

時間：下午二時三十分

地點：沙田區議會會議室

Date : 9 May 2008 (Friday)

Time : 2:30 p.m.

Venue : Sha Tin District Council Conference Room

議程 Agenda

- I. 土木工程拓展署提交的“沙田區 2008/2009 年度主要工程項目進度報告”
2008/2009 Sha Tin District Major Works Progress Report of Civil Engineering and Development Department
- II. 李子榮先生動議要求於馬鞍山興建綜合文娛表演場館
Motion to be put forward by Mr. LEE Chi-wing, Alvin on the provision of Art and Performing Venue in Ma On Shan
- III. 龐愛蘭女士動議要求於火炭發展政府綜合大樓
Motion to be put forward by Ms PONG Scarlett Oi-lan on the provision of Government Complex in Fo Tan
- IV. 楊文銳先生就沙田第 73 區土地用途的提問
Question to be raised by Mr. YEUNG Man-yui on the land use of Area 73 in Sha Tin District
- V. 袁貴才先生就房屋署屋邨辦事處取消收租服務的提問
Question to be raised by Mr. YUEN Kwai-choi on the suspension of rent collection service in estate offices
- VI. 衛慶祥先生就港鐵車公廟站物業發展事宜的提問
Question to be raised by Mr. WAI Hing-cheung on the property development at Che Kung Temple MTR Station

VII. 工作小組報告

Progress Reports of Working Groups

VIII. 二零零八/二零零九年度委員會轄下開支科的批准預算

2008/2009 Approved Estimates of Expenditure Head 2

IX. 二零零八/二零零九年度地區小型工程撥款預算

2008/2009 District Minor Works Funding Estimates

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.